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Call for Papers
Boya Forum 2018
7th Undergraduate Conference
September 22, 2018, Beijing
The School of English and International Studies (SEIS) at Beijing Foreign Studies University cordially invites undergraduate students from China and abroad to submit papers to Boya Forum 2018, the 7th International Undergraduate Conference.
Launched in 2011, the conference aims to encourage original research on literature, linguistics, translation, and international studies among undergraduate students. Boya Forum 2018 invites submissions within the following disciplines:
Applied linguistics 

British-American Literature

Translation

International studies
Abstracts, along with the filled-out registration form (attached below), should be sent to boyaforumbfsu@163.com by June 15, and letters of acceptance will be sent out on July 1. The full paper should be at least 12 pages, double-spaced, 12-point font, and footnoted, and sent to boyaforumbfsu@163.com by September 1.

Four papers will be selected for Best Paper Award.

Boya Forum will cover up to 1,000 USD in travel expenses for six international students, and 500 RMB for up to 30 domestic students. In addition, all out-of-Beijing participants will be provided two nights of hotel (shared room, September 21 and 22).


2018年博雅论坛暨第7届本科生学术年会
会议通知

北京外国语大学英语学院诚邀国内外本科生报名参加2018年博雅论坛暨第7届本科生学术年会。该论坛成立于2011年，旨在促进本科生在文学、语言学、翻译和国际问题研究等领域的创新性研究，为国内外本科生提供一个学术交流平台。


2018年博雅论坛将于9月22日周六在北京外国语大学英语学院举行。有意报名参加的同学，请填写附件中的报名表并于6月15日之前发到博雅论坛官方邮箱boyaforumbfsu@163.com。组委会将在7月1日通知摘要是否被接受。被接受参会的同学必须在9月1日前把论文全文发到论坛官方邮箱。论文应该至少12页，双行距，12号字，使用脚注。

博雅论坛将为六位国外学生提供每人最高1000美元的国际交通补贴，并为30名非北京高校学生提供每人500元的交通补贴。此外，论坛还将为所有外地学生提供两晚住宿（9月21日和22日，双人间）。

博雅论坛组委会

2018年3月12日

Boya Forum 2018
September 22
School of English and International Studies
Beijing Foreign Studies University
Registration Form
	Author(s)
	

	Home Institution
	

	Phone No.
	
	Fax
	

	Email Address
	

	Postal Address
	
	Postal Code
	

	Title of Paper 
	 

	Abstract
	ONE paragraph ONLY, no more than 300 words ( no references or citations)


	Keywords
	

	Travel support
	International/Domestic

	Hotel

Accommodation
(Yes/No)
	
	Dates
(Please check) 
	21 Sept. _____________

22 Sept. _____________


Note: To apply for travel support, you should provide a detailed CV.
The filled-out registration form should be sent back in word format.
Chinese students should spell out their names in both Pinying and Chinese characters.
